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Inleiding  

Ik ben Steven Bakker. 22 jaar. En ik sta hier voor mij zelf. U ziet mij vaker praten of 
rondlopen met andere jassen aan maar vandaag sta ik hier volledig uit mijn eigen 
mening en belangen. Ik heb een meld plicht en een zorg plicht om milieu te 
beschermen, en dat heeft u ook. 

Geschiedenis eendracht vijvers 

In 2018 is door de opleiding sportvisserij en waterbeheer een visserij kundig onderzoek 
uitgevoerd om de visstand te meten. Daaruit is gekomen dat het viswater een hotspod is 
geworden van vissers jong en oud. In deze vijvers zwemmen voornamelijk kleine witvis, 
karpers tot 3 kilo, brasem. Deze vis soorten in deze vijvers bieden een hele mooie 
locatie voor jonge beginnende vissers tot ervaren vissers een leuke hengelsport ervaring 
te bieden op korte tijd.  

In het voorjaar van 2018 zijn er 50 karpers uitgezet van een gemiddeld gewicht van 2 kilo 
en een lengte van 35 cm. Deze vissen zijn uitgezet in samenwerking met de opleiding 
sportvisserij en waterbeheer en de hengelsport vereniging Appingedam om de visstand 
te verbeteren voor de hengelsport en voor de kwaliteit van het water. 

Op 12 juni 2018 heeft wethouder usmany de visvijver officieel geopend. 
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Onderzoek Effecten Woningbouw op Waterkwaliteit en Ecologie Vijvers Eendracht 
Terrein 

De vijvers op het Eendracht terrein vormen een leefgebied voor verschillende vissoorten 
en andere waterorganismen. Nu zijn er plannen om woningen te bouwen rondom deze 
vijvers, wat mogelijk invloed kan hebben op de waterkwaliteit en de hoeveelheid water. 
Dit kan negatieve gevolgen hebben voor het leven in en rond het water.  

Ik vraag deze raad dan ook om het college opdracht te geven om onderzoek te doen naar 
de effecten van deze bouwplannen op de waterkwaliteit en het leefgebied van vissen en 
andere aquatische soorten, zodat mogelijke problemen vroegtijdig aangepakt kunnen 
worden. 

Om de raad ten wille te zijn heb ik een motie opgesteld die de raad kan indienen. 

 

MOTIE 

Constaterende dat: 

• De vijvers op het Eendracht terrein momenteel een leefomgeving bieden voor 
diverse vissoorten en andere watergebonden flora en fauna. 

• Er plannen zijn om woningen te bouwen rondom deze vijvers. 

Overwegende dat: 

• Bouwactiviteiten rondom de vijvers mogelijk impact hebben op de waterkwaliteit 
en de waterkwantiteit, met als gevolg dat de vissen en andere organismen in het 
water verstoord kunnen raken. 

• Een duidelijk inzicht krijgen in de impact van de bouw op de waterkwaliteit en 
ecologie van de vijvers. Dit helpt bij het nemen van wel overwogen beslissingen 
en het treffen van maatregelen om eventuele negatieve gevolgen te beperken. 

Verzoekt het college van burgemeester en wethouders: 

• Om onderzoek te laten uitvoeren naar de verwachte effecten van de geplande 
woningbouw op de waterkwaliteit en waterkwantiteit van de vijvers op het 
Eendracht terrein. 

• Om specifiek aandacht te besteden aan de impact op de leefomgeving van 
vissen en andere aquatische organismen in de vijvers. 

• Om de uitkomsten van dit onderzoek voor de zomer 2025 met de raad te delen en 
daarbij aanbevelingen te doen om eventuele negatieve gevolgen voor het 
ecosysteem van de vijvers zoveel mogelijk te beperken. 



 


